
PROTOKÓŁ IV/2019 

Z SESJI RADY GMINY LIPIE 

Z DNIA 8 lutego 2019 roku 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1100  

Zakończyła się o godzinie 1340 

 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni zgodnie z listą obecności – 14 

 Wójt Gminy Lipie – Bożena Wieloch 

 Skarbnik Gminy – Aneta Łaczmańska 

 Radca Prawny – Iwona Karpińska – Marchewka 

 Przewodniczący Rady Powiatu Kłobuckiego - Zbigniew Pilśniak 

 Kierownik GOPS w Lipiu – Ilona Kubicka 

 Dyrektor GOK i GBP – Monika Łosik  

 Pracownicy Urzędu Gminy Lipie –Krzysztof Słomian, Olga Kowalska, Katarzyna 

Mączka 

 Sołtysi Gminy Lipie zgodnie z listą obecności – 17 

 Przedstawiciele lokalnych mediów 

 

Sesji przewodniczył Pan Zbigniew Bystrzykowski – Przewodniczący Rady Gminy Lipie 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z III  Sesji Rady Gminy Lipie. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 

6. Wystąpienia zaproszonych gości.  



7. Przedstawienie planów pracy Urzędu Gminy w Lipiu, Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lipiu oraz Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu na 2019 r. – pracownik 

Urzędu Gminy Lipie, Agnieszka Kotynia; Kierownik GOPS  w Lipiu, Ilona Kubicka; 

Dyrektor GOK w Lipiu, Monika Łosik.  

8. Informacja o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych 

inwestycjach w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – pracownik Urzędu Gminy 

Lipie, Krzysztof Słomian. 

9. Informacja na temat wyników przetargów ogłoszonych w okresie międzysesyjnym – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka.  

10. Informacja z realizacji wniosków zgłoszonych podczas III Sesji Rady Gminy Lipie oraz 

zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu Gminy w Lipiu – pracownik Urzędu Gminy Lipie, 

Olga Kowalska.  

11. Informacja o pismach skierowanych do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy 

Lipie.  

12. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy poszczególnych komisji i  wnioskach 

podjętych przez Komisje w okresie międzysesyjnym.  

13. Informacja Wójta Gminy Lipie z pracy za okres od 28 grudnia 2018 r. do 8 lutego 2019 

r. oraz informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków 

stanowiących fundusz sołecki w budżecie gminy  na 2020 rok.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności dla inkasentów i 

wynagrodzenia za inkaso.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi  

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 

Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu 

Policji w Krzepicach. 



20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.  

21. Interpelacje i zapytania radnych.  

22. Wolne wnioski. 

23. Zakończenie obrad IV Sesji Rady Gminy Lipie. 

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

 

Ad.1. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski o godzinie 1100 otworzył IV sesję  

i powitał wszystkich zebranych. Następnie na podstawie listy obecności radnych stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 14 radnych, czyli wymagane quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Przewodniczący Rady poinformował, że sesja jest nagrywana. Będzie 

można ją śledzić na bieżąco na oficjalnym profilu facebook gminy Lipie 

(www.facebook.com/lipie.gmina/).  

 

Ad.2. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad.  

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.3. Na Sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego Jacka Majchrzaka.    

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie powyższą 

kandydaturę. 

 

http://www.facebook.com/lipie.gmina/


W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Sekretarzem obrad został jednogłośnie radny – Jacek Majchrzak.   

 

Ad.4. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z III Sesji Rady Gminy Lipie.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Protokół z III Sesji Rady Gminy Lipie został przyjęty jednogłośnie.   

 

Ad.5. W skład Komisji Uchwał weszli: 

 

 Ewa Kuc – Przewodnicząca  

 Maria Gworys – Członek 

 Izabela Konc – Członek 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 



Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.6. Nikt z zaproszonych gości nie zabrał głosu. 

Ad.7. Pracownik Urzędu Gminy Lipie – Pani Agnieszka Kotynia przedstawiła plany pracy Urzędu 

Gminy w Lipiu, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Ilona Kubicka 

przedstawiła plany pracy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipiu, Dyrektor Gminnego 

Ośrodka Kultury w Lipiu oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Lipiu – Pani Monika Łosik 

przedstawiła plany pracy Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu oraz Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Lipiu 

Ad.8. Kierownik Referatu gospodarki i infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację  

o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych inwestycjach  

w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad.9. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka, przedstawiła Informację na temat 

wyników przetargów ogłoszonych w okresie międzysesyjnym. 

W okresie międzysesyjnym zostały ogłoszone oraz rozstrzygnięte następujące przetargi: 

 przetarg nieograniczony:  Budowa sieci kanalizacji sanitarnej oraz wymiana 

wodociągu z rur AC na PE w miejscowości, Parzymiechy – etap II. 

najkorzystniejszą ofertę złożyła firma: 

Zakład Usług Sprzętowo – Transportowych s.c. A. Bator, M. Bator ul. Fabryczna 41, 

98-300 Wieluń  

cena brutto 3 867 403,60 zł. 

 

 przetarg nieograniczony „Dostawa kostki i pozostałych wyrobów betoniarskich” 

najkorzystniejszą ofertę złożyła firma: 

DREWBET Grzyb-Kotynia-Rogaczewski Spółka Jawna,  ul. Górnicza 1,  42-100 Kłobuck  



cena brutto 129 167,85 zł 

 

Ad.10. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska, przedstawiła informację z realizacji wniosków 

mieszkańców  zgłoszonych podczas III Sesji Rady Gminy Lipie oraz zgłoszonych bezpośrednio 

do Urzędu Gminy w Lipiu. 

 

Ad.11. Przewodniczący  Rady Gminy, Zbigniew Bystrzykowski, poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęły żadne pisma.   

 

Ad.12. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Jacek Majchrzak poinformował że w okresie 

międzysesyjnym Komisja odbyła dwa posiedzenia dotyczące m. in. analizy zatrudnienia  

w Urzędzie Gminy, sprawozdania z działalności GOPS w Lipiu za 2018 rok  i za ubiegły oraz 

zaległości w opłatach za 2018 rok. 

 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego, Piotr Woźniak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja 

odbyła trzy posiedzenia dotyczące m. in. kosztów inkasa dla sołtysów, podwyższenia opłat za 

zużycie energii, transportu publicznego, kosztów dowozu, przetargu na odbiór śmieci, 

dofinansowania do bramy krzepickiej w parafii Danków oraz zmian w budżecie.  

 

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Krzysztof Szczepaniak, 

poinformował,  że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie dotyczące 

sposobów realizacji planów pracy. 

 

 Przewodnicząca Komisji, Kultury, Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Izabela Konc,  

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja nie odbyła żadnego posiedzenia.  

 

Ad.13. Wójt Gminy, Bożena Wieloch przedstawiła informację z pracy za okres od  

28 grudnia  2018 r. do 8 lutego 2019 r.  oraz informację w sprawie realizacji uchwał Rady 

Gminy Lipie w w/w okresie – informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

 

 



Ad.14.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr IV/28/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego 

została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących 

fundusz sołecki w budżecie gminy  na 2020 rok 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz sołecki 

w budżecie gminy  na 2020 rok. 

 



 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków stanowiących fundusz sołecki 

w budżecie gminy  na 2020 rok. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 10 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys,  Zbigniew Kilan,  Izabela Konc, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, , 

Alicja Podgórska,  Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 4 (Andrzej Kilan,  Mirosław Klimaszewski, 

Ryszard Kotala, Dawid Pawelec) 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr IV/29/2019 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie środków 

stanowiących fundusz sołecki w budżecie gminy  na 2020 rok została przyjęta większością 

głosów.   

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności dla inkasentów  

i wynagrodzenia za inkaso. 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów, terminów płatności dla inkasentów  

i wynagrodzenia za inkaso. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzkowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów, terminów płatności dla inkasentów  i wynagrodzenia za inkaso. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych, w tym: 



- głosów „za”    oddano 10 (Zbigniew Bystrzykowski, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan,  Izabela Konc, Ewa Kuc, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja 

Podgórska,  Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0  

 

 Na podstawie art. 25 a ustawy o samorządzie gminnym, 4 radnych, będących 

jednocześnie sołtysami nie brało udziału w głosowaniu.  

 

 Uchwała Nr IV/30/2019 poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności dla inkasentów  i wynagrodzenia za 

inkaso została przyjęta jednogłośnie.   

 

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.    

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie poboru opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.   

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie poboru opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.   

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 10 (Zbigniew Bystrzykowski, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan,  Izabela Konc, Ewa Kuc, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja 

Podgórska,  Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 



- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0  

 

 Na podstawie art. 25 a ustawy o samorządzie gminnym, 4 radnych, będących 

jednocześnie sołtysami nie brało udziału w głosowaniu.  

 

 Uchwała Nr IV/31/2019 w sprawie poboru opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso została 

przyjęta jednogłośnie.   

 

 

Ad.18. Podjęcie w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 



 Uchwała Nr IV/32/2019 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 

Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji 

w Krzepicach. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji 

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji 

w Krzepicach. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykwski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji 

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji 

w Krzepicach. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr IV/33/2019 w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 

Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji 

w Krzepicach  została przyjęta jednogłośnie.  

  

 



Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 14 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr IV/34/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.21. Przewodniczący Rady Gminy Lipie, Zbigniew Bystrzykowski, poinformował, że nie wpłynęły 

żadne interpelacje i zapytania radnych.  

 

Ad.22. W dalszej dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Rady Powiatu, Zbigniew Bystrzykowski, Wójt 

Gminy Lipie, Bożena Wieloch, Radni: Piotr Woźniak, Ryszard Kotala, Maria Gworys, Janusz 

Mączka, Izabela Konc, Sołtysi: Bożena Kotas, Waldemar Trocha, Anna Szyszka, Kinga Bernaś.  

 

Wykaz głosowań stanowi załącznik nr 2  do protokołu. 

 



Ad.23. W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Gminy, Zbigniew Bystrzykowski,  realizując czynności proceduralne, zamknął posiedzenie  

IV Sesji Rady Gminy Lipie o godzinie 1340. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji Rady Gminy Lipie dostępne w 

Biuletynie Informacji Publicznej (www.bip.lipie.akcessnet.netw zakładce: Organy Gminy – 

Rada Gminy – Nagrania z sesji Rady Gminy Lipie kadencja 2018-2023 – IV Sesja Rady Gminy 

Lipie 08.02.2019 r. ) 
 

 

 

Protokołowała:      Sekretarz:              Przewodniczący Rady: 

Agnieszka Banasiak   Jacek Majchrzak      Zbigniew Bystrzykowski 


